



請將填妥表格連同所需文件副本，在指定的收集時間內，投入設於香港科學館詢問處之「活動報名表格收集箱」內，或寄回香港九龍尖沙咀東部科學館道二號香港科學館拓展組收。

查詢電話：(852) 2732 3249

Please send the completed form and photocopy of document by mail to Development Section, Hong Kong Science Museum, 2 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong or return the form to the "Programme Application Form Collection Box" placed at Hong Kong Science Museum information counter, on or before the specified date.

Enquiry Tel. No. : (852) 2732 3249

香港科學館
Hong Kong Science Museum
兒童活動報名表格
Children Programme Application Form

申請編號 Application No.

有關報名方法及抽籤詳情請參閱後頁「報名須知」內第3及第4項

Please refer to Item (3) & (4) of "Notes of Application" overleaf for detailed arrangement of application and draw lots

為方便電腦記錄，請以英文正楷填寫。 For computer record, please complete the form in **BLOCK LETTERS**.

活動名稱 Programme Title	編號 Code	費用 Fee
費用合共(港幣) Total Fee Enclosed (HK \$)		

若所申請之班別需要抽籤，而其他時段仍有餘額，本人願意選擇其他班別 (次序如下)：

兒童資料 Particulars of Child

姓名 Name : (中文) _____ (English) _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

出生日期 Date of Birth : _____

(*請附上兒童出生日期證明文件副本一份。凡年齡不符者恕不接受申請)

父母/監護人資料 Particulars of Parent/Guardian

姓名 (先生/太太/女士*)
Name : (Mr/Mrs/Ms*): (中文) _____ (English) _____

日間聯絡電話 Daytime Tel. No. : _____

流動電話/傳呼機號碼 Mobile Phone/ Pager No.: _____

(緊急事故時使用 For emergency only)

日期 Date : _____ 簽署 Signature : _____

請附上已貼上郵票的回郵信封。獲取錄者將收到書面通知及繳費方法。

Please submit a stamped, self-addressed envelope. Successful applicants will receive a confirmation letter with the instruction of payment.

報名須知

1. 透過本表格所提供的個人資料只作安排活動之用，並會存檔於本館作記錄。根據個人資料(私隱)條例第 18 及 22 條及附表 1 內第 6 項原則的規定，閣下有權要求查閱及改正本表格所載的個人資料。
2. 倘對透過本表格所收集的個人資料有任何查詢，包括有關查閱及改正資料的要求，請致電 2732 3249 與本館職員聯絡。
3. 每位申請人只可填寫一份申請表格，申請人如遞交多於一份報名表格將被取消資格。每項活動只可填寫一個活動編號。
4. 所有名額以公開抽籤方式分配，抽籤結果會於科學館網頁 (<http://hk.science.museum>) 內公布。獲取錄者將收到書面通知及繳費方法。如名額未滿，則會以「先到先得」方式繼續接受報名。
5. 已填妥的報名表格，必須於截止申請日期或之前寄回九龍科學館道 2 號香港科學館或投入設於科學館內的「活動報名表格收集箱」，信封面請註明「兒童活動」並須附上已貼上郵票的回郵信封。
6. 除活動取消外，已繳費用，概不退還。名額不得轉讓，亦不得將已繳費用申請參予其他活動。
7. 科學館有權更改原定之主講人，活動舉行的地點及時間。
8. 在三號或以上颶風信號／紅色暴雨警告信號懸掛後，當日活動將會取消。如三號或以上颶風信號／紅色暴雨警告信號於活動開始三小時或以前除下，該活動將如期舉行。

Notes of Application

1. The personal data provided in this form will be used solely for the applied activities and will be kept as record of the Museum. You have a right to request access and correction of personal data as stated in this form in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance.
2. For enquiries concerning the personal data collected in this form, including the request for access and/or amendments, please contact the Museum staff at 2732 3249.
3. Each applicant shall submit one form. **Applicants who submit more than one application form will be disqualified.** Only one code number shall be filled for each activity.
4. Participants will be selected by drawing lots. **Results will be announced in the Museum's homepage (<http://hk.science.museum>).** **Successful applicants will receive a confirmation letter with the instruction of payment.** Application will be accepted on a first come, first served basis for those programmes with vacancies.
5. **The completed application form should be returned to the Development Section, Hong Kong Science Museum, 2 Science Museum Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong, or dropped in the "Programme Application Form Collection Box" at the museum on or before the closing date of application. Please mark "Children Programme" on the envelope and a stamped, self-addressed envelope should be sent together with the application form.**
6. Fee is not refundable or transferable, except in the event of the programme cancellation. Once the application has been accepted, applicants cannot change their enrolment.
7. The Science Museum shall have the right to make changes regarding the lecturer, place and time of programme if and when necessary.
8. Children programme shall be cancelled on the day when typhoon signal No. 3 or above/red rainstorm warning signal is hoisted. If typhoon signal No. 3 or above/red rainstorm warning signal is lowered 3 hours or earlier before the programme commences, the programme will be proceeded as scheduled.